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Dnr 15TEN/318 Tekniska nämnden 2015-03-24 § 18 

Redovisning av restuppdrag från samhällsplaneringsnämnden 

 
Tekniska nämndens beslut 
 

1. Redovisningen godkänns. 

2. Sektorn ges i uppdrag att redovisa trafiksituationen vid skolorna. 

 
Beslutsnivå 

Tekniska nämnden 

 
Yrkanden 

Magnus Danielsson (S) yrkar återremiss för ytterligare komplettering. 

 

Malin Bellander (M) yrkar att redovisningen godkänns med tillägget att nämnden 

uppdrar åt sektorn att redovisa trafiksituationen vid skolorna. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställer frågan om ärendet ska avgöras idag och finner att det ska 

avgöras idag. 

 

Ordföranden ställer frågan om nämnden beslutar att godkänna redovisningen och 

finner att redovisningen godkänns. 

 

Orföranden ställer frågan om nämnden bifaller tilläggsyrkandet om att uppdra åt 

sektorn att redovisa trafiksituationen vid skolorna och finner att nämnden bifaller 

tilläggsyrkandet. 
 
Ärendebeskrivning 

Nämnden önskade på sammanträdet den 2015-01-20 få redovisat de uppdrag som 

fanns liggande från samhällsplaneringsnämnden. Av redovisningen, som biläggs, 

framgår att inga utestående uppdrag kvarstår från 2014. 
 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse, Restuppdrag från samhällsplaneringsnämnden, 2015-03-04. 

 
Protokollsanteckningar 

Mikael Aldeheim (MP) och Max Ljungberg (MP) lämnar följande 

protokollsanteckning: 

 

”Vi vill tydliggöra att vi inte anser ärenden med Trafikhöjande åtgärder vid 

skolor/förskolor Vik och Hemmesta samt ärendet med att utarbetat konkreta och 

uppföljningsbara krav avseende miljö och arbetsmiljö allmänt inför upphandlingar 

som utförda enligt de målsättningar som gällde när uppdragen gavs. 

När det gäller ärenden med Trafikhöjande åtgärder vid skolor/förskolor Vik och 

Hemmesta är vi tacksamma att dessa både ärende beslutats att återredovisas och att 

vi vid detta tillfälle får möjlighet i tekniska nämnden att återuppta detta viktiga 

arbete. 
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När det gäller ärendet med att utarbetat konkreta och uppföljningsbara krav 

avseende miljö och arbetsmiljö allmänt inför upphandlingar kan vi konstatera att 

det arbetet inte är utfört, men att det tyvärr bygger på olika bilder av vad som var 

syftet med uppdraget. Vi återkommer med förslag på beslut om att återuppta detta 

arbete i ett senare ärende under dagens möte. Ärende 15, Beläggningsarbete i 

Värmdö kommun 2015-2017.” 

 
Sändlista 

Samhällsbyggnad- och tillväxtsektorn 

 

_______ 

  


